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 על סדר היום :
 

 י.צה לאשכול גליל מערבלהצטרפות המועהמליאה אשור  .1

 עצה.ונות והודעות ראש המוש .2
 

 : צהמועהמשלב, ראש אוזי פ
 

אני ברשותכם גי אשכול גליל מערבי יברוכים הבאים לנצ ם ותודה לכל הנוכחי לכולכם ערב טוב 
צוני להוסיף כי אחד הדברים ח את הישיבה , יהיו לנו שאלות אליכם ואח"כ נצביע , ברפות

שגורם להרבה בעיות ולא האשפה ף לאשכול הוא התנהלות קבלן רהביאו אותנו לבחור להצטש
 טוב.נותן לנו שרות 

 
 :גב' ליאת 

 
שלום לכולם אבקש להסביר לכם אודות האשכול שלנו ודרכי ההצטרפות אליו , כדי להצטרף 

 צעדים : 3בצע לאשכול צריך ל
 



 
 
 
 

 ועצת הרשות המבקשת להצטרף. הצטרפות ממהחלטה על ה .א

 ת.אישור מועצת האשכול לצרף אותה רשו .ב

 אישור משרד הפנים על ההצטרפות. .ג
שנים והמטרה  11האשכול שלנו הוא הראשון שהוקם לפני ויות באשכול, רש 13כיום יש לנו 

מכרזים,  קטנות דרך האשכול בייעול השרות בכל מיני תחומים ,מהקמתו הייתה לעזור לרשויות ה
ת שעובדים במשותף עם מקביליהם ברשויות החברות פסולת וכו'.. באשכול יש לנו מנהלי מחלקו

בכל תחום והכל כדי לאפשר איכות חיים גבוהה יות עבודה שנתיות באשכול , אנחנו בונים תכנ
 לתושבים ברשויות הקטנות.

יטחון תחום החירום והב שיכון, ואחראי עלהאשכול לאחרונה עוסק גם בתכנון יחד עם משרד ה
 , מוקד רואה ועוד..106מוקד גם במצב מלחמה, אבטחת מידע, מנמ"ר, 

כולל בניית אזור תעשייה  כלכלי נית אב כולל תחרויות , פיתוחבתחום הספורט אנו מכינים תכ
. ברצוני לחדד שהצטרפות מהמשותף בכברי , אנחנו גם מקדמים תהליך של פיילוט בתחבורה חכ

כולים לעזוב אתם לא חייבים להמשיך בו אם אתם לא רוצים ויועלת לרשות ול תביא תלאשכו
 מתי שתרצו..

 
 ד"ר יוסף:

 
נגע בתחום שהוא מאוד כואב לנו והוא בעיות בתחום הפסולת הביתית. אנחנו לא רק  ראש הרשות

 תחומים אחרים ונוספים , דרוש לנו אזורמצטרפים לאשכול בגלל הפסולת בלבד אלא גם 
 לבעיית פסולת הבניין.תעשייה, הכנסות ממקורות נוספים , אנחנו גם רוצים פתרון 

 
 פאוזי:

 
ות את כים לנסצטרפים לאשכול בגלל בעיית הפסולת ואנחנו צריו כן מיש לי תיקון קטן, אנחנ

 האשכול אם הוא טוב אז ממשיכים אתו.
 

 עו"ד חנא:
 

שרות טוב לתושב אבל חשוב להבהיר כי עצם שהאשכול מטרתו היא מתן ה ף שלצד זוני להוסיצבר
ויות כולל עלויות מוריד עלההצטרפות אליו אינה מביאה תמיכה כלכלית וכספית לרשות ואין הוא 

 האשפה.
 

 כמאל:
 

הבעיה שלנו עם האשפה קשורה רק בתקציב , חייבים להגדיל את תקציב האשפה השנתי ואז 
 הבעיה נפתרת .

 
 הערה:

 
 החברים לנציגי האשכול בעניין תחום האשפה.מתנהל שיח כללי בין 

 
 פאוזי:

 
לאשכול ועד להחלפת קבלן הצטרפות ל ן בערך ייקח מרגע קבלת ההחלטה במליאה עכמה זמ

 האשפה שיש לנו כרגע..?
 

 ליאת:
 

 בערך כחודש עד שנעבור את כל הפרוצדורה של ההצטרפות לאשכול.
 

 : 2נושא מס' 
 

 לאשכול גליל מערבי.המועצה להצטרפות אישור המליאה 
 



 
 
 
 
 

 פאוזי:
 

  ד ומי נגד ?עי באבקש הצבעה , מל של נציגי האשכו ים סברההכל לאחר 
 

 .פה אחד -בעד
 .אין מתנגדים  -נגד

 . אין נמנעים -נמנע
 

 החלטה:
 
 אבו סנאן לאשכול גליל מערבי.הצטרפות המועצה המקומית  לאשרפה אחד  וחלט ה
 

 
 . 19:55 , שעה  6.7.21   ם, הישיבה ננעלה היוםש המועצה מודה לכל הנוכחירא

 
 
 
 
 
 
 

             
 המועצהים מוקלד, מנכ"ל עו"ד וס         ראש המועצה פאוזי משלב ,    
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